

《单词百科:stockholder是什么意思?stockholder怎么发音?stockholder的解释和用法》

英语单词stockholder是什么意思?stockholder怎么读?stockholder怎么发音?简答网为您整理了stockholder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



stockholder怎么读

stockholder的读音:[' st ɒ kh ə ʊ ld ə (r)]

stockholder的意思

- 1、n.股票持有者;股东;
- 2、持股人；公债持有人；股东信息

stockholder的近义词

- 1、 **bondholder** n.债券持有人;公债证书所有者;公司债所有者;
- 2、 **investor** n.投资者;出资者;包围者, 围攻者;
- 3、 **owner** n.物主, 所有人;
- 4、 **shareholder** n.股东;股票持有者;
- 5、 **shareowner** n.股东, 股票持有人;

stockholder的双语例句

1、 Include directorate control, great stockholder supervise, the contest of manager dealership.

内部治理机制包括董事会控制、大股东监督和经理代理权的争夺等。

2、 With match the share of method dilute large stockholder, till remarry China embellish.

用配股的办法稀释大股东的股份,直至改嫁华润。

3、 After grand game IPO is finished, grand plan withholds his large stockholder status.

在盛大游戏IPO完成后,盛大计划保留其大股东地位。

4、 He is a major stockholder an oil company.

他是一家石油公司的大“股东”。

5、 After the Haitian Company went public, Global Access Ventures became a 13.5 % stockholder of the company.

在海天公司上市以后,环球风险投资公司成为了持有海天13.5%股份的股东。

6、 After Gates offpost, he still is the largest stockholder of Microsoft.

盖茨卸任后,他仍是微软的最大股东。

7、 Third, this paper researches the litigation of stockholder flaw.

第四方面,对董事、经理、监事违反义务的诉讼进行研究。

8、Please confirm whether you will attend the stockholder meeting at 3:30 pm today.

请确认今天你是否出席下午3:30的股东会议.

9、Do you know who the stockholders of our company are? Yes. The main stockholder is Lenovo Corporation.

你知道谁是我们公司的股东 吗？

10、Every stockholder should have the idea of sharing investment, management , risks and responsiBility profits and losses.

每一个股民理应具备共同投资、共同经营、共担风险、共负盈亏的思想.

11、Now the Company is the stockholder of Ningxia Bank and Commercial Bank of Shizuishan.

目前集团是宁夏银行和石嘴山市商业银行的股东.

12、You are the major stockholder.

你是主要的股东.

13、He is a major stockholder in an oil company.

他是一家石油公司的大股东.

14、Please confirm whether you will attend the stockholder meeting at 330 pm today.

请确认今天你是否出席3:30的股东会议.

15、Our largest single stockholder is a trust which holds stock for company employees.

我们唯一的最大的股东是一个信托所,它为本公司雇员持有股票.

16、Yes, the main stockholder is ABC Corporation.

贵公司的主要股东是ABC公司.

17、A stockholder has one vote for each share owned.

一个股东每拥有一股就有一票.

18、 After the major stockholder increases holds, the announcement the stock price rise, biggest beneficiary major stockholder.

大股东增持后出公告,股价上涨,最大受益人大股东.

以上是简答网为您整理的stockholder怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于stockholder的用法、stockholder的释义、stockholder的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/stockholder>

